

# Styremøte Vikedal Bygdahus



## Møtereferat

25.11.2024

Møtte: Ina Helmers, Asle Øverland, Erlend Nesheim, Nils Erik Eide  
På sak 61/24 møtte Anne Cecilie Berentsen og på sak 67/24 møtte Reidar Espevoll

Møtte ikkje: Tone Helen H. Halleraker, Håkon Bakkedal, Johannes H. Leifsen

Sak	Agenda	Referat	Ansvar
60/24	Gjennomgang av handlingsplan for restansar/oppdatering	Gjennomgang og status på pågåande arbeid frå styremedlemmene, handlingsplanen blei oppdatert i møtet	Styret
61/24	Samarbeid med Solvang om inkludering mm?	<p>Diskusjon om eventuelt samarbeid mellom Solvanghuset og bygdahuset om sosialt samkomst, inkludering osv. Ressursperson for Solvang Anne Cecilie møtte og diskuterte saman med styret:</p> <p>Går det an å samarbeida om organiserte treff for tilflyttarar og flyktningar i alle aldrar, og ikkje minst bygdefolk som har lyst å bli med på noko sosialt? Døme kan vera:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Sjakk, bridge</li><li>- Dart</li><li>- Gaming</li><li>- Turgåing</li><li>- Bading</li><li>- Språktreff</li><li>- Småbarnstreff</li></ul> <p>Kunne ein laga ein utarbeidd ktivitetsplan for ein månad om gongen? Bruke FB sidene våre til å marknadsføra?</p> <p>Sende ut eigen invitasjon til arbeidsinnvandrarar, flyktningar, nyinnflytta m.fl. Snakke med unge slik som Filip.</p> <p>Forslag til namn/slogan: «<b>Bli med då vel</b>»</p> <p><b>Konklusjon:</b> styret avtaler møte med Solvang der ein kan planlegge dette i meir detaljert.</p>	Ina kontaktar Solvang
62/24	Vaktmeisterordning	<p>Me må lande kva modell me skal ha med tanke på vaktmeister. Er det interesse for eit vaktmeisterteam, eller er det andre aktuelle måtar å gjera det på?</p> <p>Reinertsen: VaktermeisterTeam? Johannes held på med dette, ikkje kome konklusjon. Kan me kalle det for «Driftsteam»!</p> <p>Eige på booking: sjekkar at alt er ok før utleige.</p>	JHL

<b>Sak</b>	<b>Agenda</b>	<b>Referat</b>	<b>Ansvar</b>
63/24	Pub-komiteén	Anne Cecilie blir med, me manglar framleis ein person. Me må også sette dato og få ut info/teaser om julepuben.	
64/24	Nytt låsesystem	Me MÅ gjera noko med denne utfordringa. Kva alternativ har me, vedtak om kva me landa på må koma i møtet.  Konklusjon: styret vedtek at ein byter ut fire av dørene, kjøkken, inngang bygdehus, idrettshall og garderobeinngang. Sjekk med Ølen glass om dei leverer. App: JustIN mobile.	Asle
65/24	Rutine på sjekk av vask av servise	Både bestikk og fat mm måtte vaskas før bruk sist helg då det var bryllup. Korleis sikrar me at dette er reint og fint før utleige?  Eige bookingteam?	
66/24	Infoskriv frå styret	Sist infoskriv frå styret blei tatt godt i mot. Me bør kome ut med eit før jul, kva kan vera aktuelt å ta med?  NEE/IH lagar eit utkast...	NEE/IH
67/24	Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Reidar kjem med nøklar til styret mm: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Har to einer nøklar: Erlend og Ina kvitterte ut i møtet.</li> <li>o Berit Skeie har ein og Sverre Gjerde har ein, Reidar etterlyser og får dei inn.</li> <li>o Ang opne dører, ofte når skyttarlaget er her.</li> <li>o Skulen har fått beskjed mange gonger</li> <li>o Dør på scenen er ofte open.</li> <li>o Utleige av hallen, leigar skal ha tilgang til WC. Korleis gjer me for å styre VIL inn i kommunen sine garderobar? Styret sjekkar med kommunen om det er mogleg å få våre leigetakarar til å bruke desse.</li> </ul> </li> <li>- Jan Magne kjem og leverer over dokument, kom ikkje grunna sjukdom.</li> <li>- Asle tek kontakt med Jan Magne og får dokument og tek kontakt ang service på varmpumpa</li> <li>- Spørsmål frå FAU om juleavslutning. Spørsmål om juletre? Bygdahuset har kjøpt plastikktre. Kanskje Reidar kan setja opp treet ein dag og to før?</li> <li>- Anne Cecilie, fleksivegg i baren</li> <li>- Ang fasade Anne Lise Grindheim, ikkje fleire oppdrag. Aud Sigrid Flesland er kontakta. Ina tek kontakt med han</li> <li>- Tilbod på vindu til kisoksal kjøkken, gjennomgang.</li> </ul>	Ina

Neste møte: 06.01.25 kl. 19.00

26.11.24

Nils Erik Eide